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PM 2018: RI (Dnr 108-1082/2017) 

 

 

Utred förhållandena kring Stureplansprojektet 
Skrivelse av Anna König Jerlmyr (M) och Björn Ljung (L) 

 

 

Borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

Skrivelsen anses besvarad med vad som anförs i promemorian. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Karin Wanngård anför följande. 

 

Ärendet 

 

En skrivelse om att utreda förhållandena kring Stureplansprojektet av Björn Ljung 

(L) och Anna König Jerlmyr (M) har inkommit vid kommunstyrelsens sammanträde 

den 21 juni 2017. Skrivelsen har även undertecknats av ersättaren Karin Ernlund (C). 

 

Beredning 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, exploateringsnämnden och 

stadsbyggnadsnämnden. Exploateringsnämnden och stadsbyggnadsnämnden har 

avstått att inkomma med svar.  

Stadsledningskontoret konstaterar att granskning av utomstående parters 

verksamheter inte ligger inom stadsrevisionens uppdrag. 

 

Mina synpunkter 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till vad som står i stadsledningskontorets 

tjänsteutlåtande.  

Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar 

följande. 

Skrivelsen anses besvarad med vad som anförs i promemorian. 

 

Stockholm den 6 december 2017 

 

KARIN WANNGÅRD 

 

 

Bilaga 

Skrivelse om att utreda förhållandena kring Stureplansprojektet 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 
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Reservation anfördes av borgarråden Anna König Jerlmyr och Cecilia Brinck (båda 

M) och borgarrådet Lotta Edholm (L) enligt följande. 

 

Jag föreslår att kommunstyrelsen beslutar följande. 

1. Föredragande borgarråds förslag avslås. 

2. Stadens revisorer får i uppdrag att utföra en fördjupad utredning av relationen mellan 

staden, och dess representanter, och ADIA. 

3. Därutöver anförs följande. 

 

Det är till och börja med djupt oroande att skrivelser som berör aktuella ärenden, där beslut 

snart är fattade, dröjer så pass länge att bli besvarade. Vår skrivelse lämnades in för snart ett 

halvår sedan, nu har ärenden som berörts av skrivelsen hunnit blivit bordlagda vid ett flertal 

tillfällen och slutligen ytterligare beslut hunnit fattas. 

Det stämmer att stadsrevisionens uppdrag är att granska stadens verksamhet. Vår oro över 

hur arbetet med Sperlingens backe gått till innefattar dock även relationen mellan ADIA och 

stadens representanter i den här frågan, vilket hamnar väl inom ramen för revisionens 

uppdrag.  

Skulle folkvalda representanter för staden haft olämpliga relationer med ADIA skulle 

detta innebära allvarliga konsekvenser för hela omdaningsprojektets legitimitet och för 

stadens anseende som kontraktsparter. Vi vill därför se en granskning som ser över stadens 

relation till bolaget och säkerställer att all kommunikation, möten och beslut som relaterar till 

projektet gått till på ett korrekt sätt. Till dess att en granskning är gjord vill vi se ett 

omedelbart stopp för hela arbetet med projektet Sperlingens backe. 
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Remissammanställning 
 

Ärendet 

 

En skrivelse om att utreda förhållandena kring Stureplansprojektet av Björn Ljung 

(L) och Anna König Jerlmyr (M) har inkommit vid kommunstyrelsens sammanträde 

den 21 juni 2017. Skrivelsen har även undertecknats av ersättaren Karin Ernlund (C). 

 

Beredning 

 

Ärendet har remitterats till stadsledningskontoret, exploateringsnämnden och 

stadsbyggnadsnämnden. Exploateringsnämnden och stadsbyggnadsnämnden har 

avstått att inkomma med svar.  

 

Stadsledningskontoret 

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 26 september 2017 har i 

huvudsak följande lydelse. 

 

Stadsledningskontoret konstaterar att stadsrevisionens uppdrag av kommunfullmäktige är att 

granska om stadens verksamhet sköts på ett ändamålsenligt, effektivt och säkert sätt. 

Revisorerna granskar årligen all verksamhet som bedrivs av stadens nämnder, bolag och 

stiftelser i den omfattning som följer av lag och god revisionssed i kommunal verksamhet.  

Revisorerna bedriver en oberoende och objektiv granskning av stadens verksamhet. 

Opartiskhet och saklighet genomsyrar revisorernas agerande, bedömningar och uttalanden. 

Varje revisor är oberoende i förhållande till såväl granskade nämnder och styrelser som till 

uppdragsgivaren kommunfullmäktige.  

Stadsledningskontoret konstaterar att granskning av utomstående parters verksamheter 

inte ligger inom stadsrevisionens uppdrag. Stadsledningskontoret ser inte möjligheten för 

staden att kräva insyn i enskilda byggaktörers avtal med  hyresgäster och bedömer att  

eventuella oegentligheter dem emellan är en angelägenhet som ligger utanför de kommunala 

revisorernas uppdrag. 

Stadsledningskontoret föreslår att kommunstyrelsen anser skrivelsen besvarad med vad 

som anförts i tjänsteutlåtandet. 

 

 

 

 


